
Protokoll Styrelsemöte
Tidaholms Brukshundklubb

Datum: 2020-10-22

Tid & Plats: 19:00-21:00     

Närvarande: Ordf.
V.Ordf.
Sekr.
Kassör
Ledarmöter
Suppl.

Catharina Rosénius Käll
Maria Rothzén
Jeanette Coltén Ferm
Elisabeth Pettersson
Viktoria Svensson
Clara Åkesson
Susanne Lindberg

Anmält 

Ers. Suppleant:

Bordlagd Beslut
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§109 Dagordningen:
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§111 Lästes upp och lades till handlingarna
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a) Kassör:

b) Utbildning

c) Tävling

d) Tjänstehund

e) Agility

f) Stugan

Rapporter:

109.687,05 kr

Höstens kurser slut. Kalla ihop till ett Instruktörsmöte

Se Rapport

-

270 starter på lördagens tävling

-

Hur gör vi med de extra belysningsmasterna i vinter? Problem med krypström/ fukt som gör 
att jordfelsbrytaren slår ifrån i stugan.
Låt lamporna vara på och sätt i sladden i väggen för att tända dem. Jeanette skriver info att 
sätta vid kontakten vad man gör om jordfelsbrytaren slår ifrån.

Ulrika Larsson, Lena Lycksell, Marie Nielsen

Clara Åkesson, Susanne Lindberg

Ordförande Catharina Rosénius Käll hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

Godkändes

Till protokolljusterare att jämte ordf. justera protokollet: Vicki Svensson

Föregående mötes protokoll:

Frågor:

Fototävling? Almanacka 2021. Kostnad 72-88kr/st beroende på antal.
Skicka in dina hundrelaterade bilder senast 1 dec! Max 3/pers. Styrelsen väljer ut lämpliga 
bilder!
Ska vi ha händelser under året med i kalendern? Tävlingar, Årsmötet etc.Pris 150kr?
Lägga ut på hemsidan och fb - sista inlämning 26 nov. Styrelsen väljer ut bilder på 
Budgetmötet den 29 nov. Jeanette fixar.

Karina undrar om hon kan anordna KM i Nosework på klubben onsd. 25 nov?
Givetvis! Jeanette svarar Karina.

Valberedningen för SBK Skaraborgsdistriktet går ut med en förfrågan inför årsmötet om 
hjälp till nominering av lämpliga personer till distriktstyrelsen. Se bilaga
Lägga ut på hemsidan och skicka ut till Kommittéerna.

Fråga från D-HUS vilka behov av utbildningar som vi behöver under år 2021.
(svar 15 okt!) 
Vi har i dagsläget inga behov av utbildningar. Får återkomma under 2021.

Ena lampan på C-Planen slocknar och tänds emellanåt, ska vi åtgärda det eller låta det 
vara?
(Ny armatur 7.500:- +arbete)- uppskattat från tidigare offerter.
Catarina kontatar EJ's om dom kan kolla armaturen om det är något glapp eller enkelt att 
åtgärda att den blinkar trots att lampan är utbytt.

Shunten/ kopplingen till värmen i stugan är fastrostad – Behöver bytas!
Jeanette kontaktar Anders Wernersson för att få ett kostnadsförslag. Meddela via Supertext 
och invänta godkännande.
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g) Köket

h) Plan

i) RUS

j) PR-info

k) Trivsel

l) Utställning

m) Draghund

n) Nosework

o) Rallylydnad

p) Övriga rapporter
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x
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§117

§118
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Sekr. Jeanette Coltén Ferm

Vad har Tobias gjort? Vad har han kvar, uppgifter/ timmar? 20h kvar. Lite finmålning i toan 
kvar samt kommer hjälpa till på agilitytävlingen
Catharina ordnar ett presentkort på 200kr på t.ex Turbinen så han kan ta med "familjen" och 
fika när dom är på besök.

Problem med hundbajs på appellplan samt fotbollsplanen!!! Sätta upp skyltar och bajspåsar 
vid båda grindarna.

Närmast förestående verksamhet:

Lilla Labbåsräjset 24 okt

Nästa möte:

20201116

Ordförande förklarade mötet avslutat kl. 20.30

Ordf. Catharina Rosénius Käll

Toabyssjan:-Vad återstår? Finmålning, lite utvändig målning plåt samt rördragning. Jeanette 
tar rördragningen med Wernersson när han är på plats.

Status flytt – Förråd, gräsplaner! Catharina har varit i kontakt med Willman ang 
gräsplanerna. Han säger att dom skall åtgärdas…frågan är väl bara när och när planerna 
kan tänkas kunna användas. Känns som kursstarterna i vår ligger i riskzonen!

Anmält intresse för Tävl.sekr.utb på distriktet- Eva & Ulli (SMS)
Bordlagda frågor

Ersätta trasig luftvärmepump – kostnad och anläggningsbidrag? Se bilaga
Styrelsen beslutade att gå vidare med Canvac QHeat Scirocco 4 för ca 14.500kr.
Jeanette skickar frågan om Offert till ELON för att kunna lämna in ansökan för 
anläggningsbidrag till Kommunen.

Övriga frågor:

-

-

Se rapport

-

-

Skrivelser:

brev från valberedningen i distriktet

Info från D-HUS

Beslut från Disciplinnämndens sammanträde 20200828

-

-

-

-

Se Rapport, Hanna önskar "slippa" hemsidan då hon inte hinner med 
skolan. Clara kan tänka sej att hjälpa till och att dom kanske delar på 
det. Hon stämmer av med Hanna
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Agility

Tävlingskommittén

NoseWork

PR-Info
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